
Tarih – Saat : .06.03.2009 – 17.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Kurum Katılımcıları : 

Ali AYTEK (İl Özel İdaresi İmar Ruhsat Daire Başkanı ) 

Sevda UZALP (Milli Eğitim Müdürlüğü- Yatırım Tesisler Bölümü) 

Özgür KÜRÜMLÜOĞLU ( Şahinbey Belediyesi - Emlak İstimlak Müdürü ) 

İsmet ŞAHİN (Şehitkâmil Belediyesi – Şehir Plancısı) 

Başkan toplantıya katılan kurum temsilcilerine teşekkür etti ve 02.02.2009 tarihli 
kurumlarla yapılan geçen toplantı da yeni katılımcıların bilgilendirilmesi amacıyla 
Eğitim çalışma grubumuzun hazırladığı 2013 yılı stratejik plan ve hedeflerinin 
gerçekleşmesi için gerekli arsa ve okul ihtiyacı hakkında raporun tartışıldığını 
görüşmeler sonucunda aşağıda belirtilen başlıklarda görüş birliğine varıldığı ve 
bunlarında; 

•Teknik kadronun güçlendirilmesi 
•İlgili kurumlar arasında koordinasyon sağlanması 
•Eğitimle ilgili Amaç ve hedeflerin gerçekleşmesi için okul ve arsa ile ilgili Bilgi bankası 
(portföyü) oluşturulması gerektiği 
•Bu bilgi bankası içinde kendi aralarında bir koordinasyon ekipi oluşturulması 
gerektiğini  
•Kent Konseyi Eğitim çalışma grubu bünyesinde fiziki alt yapı alt çalışma grubu 
oluşturulması 
•İlgili kurum ve kuruluşların sorumluluk çerçevesinde belirlenen yol haritasına ve 
çözüme yönelik çalışmaların bir an önce başlanması  
Konu başlıklarıyla yeni katılan kurum temsilcilerine bilgi vererek toplantıyı açtı .Daha 
sonrada katılımcılara söz verdi. 

Sevda UZALP (Milli eğitim Müdürü - Yatırım tesisler Bölümü )İlimizin eğitiminde okul 
arsası sorunu oldukça fazla .Okul yapmak için arsa bulamıyoruz.Yeri geldiğinde 
hayırsever vatandaşlarımızın okul yapma isteklerini geri çevirdiğimiz bile oluyor. 

İmar uygulamalarında belediyelere uygulama yaptıramıyoruz. Kurumlar arası işbirliği 
maalesef ki yok. Bunun mutlaka sağlanması gerekmektedir. 

Eyyüp ÖZCAN : Milli Eğitim müdürlüğünün acil yapılanmaya ihtiyacı var.Bu sorunların 
çözüm önerisinde Milli Eğitim tek başına yeterli olamayacağı gibi kurumlarında işbirliği 
içerisinde olması gerekmektedir. 

Sevda UZALP (Milli eğitim Müdürü - Yatırım tesisler Bölümü ): Üst Yöneticilerin ve 
yönetimlerin hazırlamış olduğu stratejik planlar var kabul ediyoruz önemli olan çözüm 
önerilerindeki planlarımızı net koymak ve eyleme geçirmek.Ayrıca Belediye encümen 



toplantılarında milli eğitimi temsil eden birinin olması mutlaka gerek.Çünkü alınan 
kararlar ve yapılacak projeler hakkında bilgimiz olduğu taktirde bizde planlarımız ona 
göre yapar hatta yeri geldiğinde sıkıntı yaratacak yerleri birlikte paylaşabiliriz. 

Kemal KÜÇÜKCAN : İl özel idaresinin yasasında arsa konusunda belediyelerle işbirliği 
içerisinde olunması hakkında kanun mevcut.Yalnız uygulamada pek 
görülmemektedir.dedi. 

Özgür KÜRÜMLÜOĞLU (Şahinbey Belediyesi –Emlak İstimlak Müdürü) Belediyelerin 
okul arsası kamulaştırmasında yetkisi yok. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Belediye kanunda belediyelerin görev ve sorumlulukları 
bölümünde Madde 

14 – 15 de olduğu gibi toplumsal meselelerde çözüm el birliğiyle hareket edilerek 
olmalıdır. 

Ali AYTEK : Kamulaştırma içinde bütün kurumlar taşın altına elini koymalı ve görev ve 
sorumluluklarını yerine getirmelidir. 

Eyyüp ÖZCAN : Gaziantep gündeme eğitim sorunu fazlasıyla gündemine aldı,Yasal 
sorumlulukların bilinmemesi,faaliyetler,kurumlar arası koordinasyonda eksiklikler 
eğitimde gelinen seviyeyi etkilemektedir.dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Kurumlar kanun ve yasaya göre sorumluluklarının bilinci 
içerisinde hareket etmeli.Bütün kurumlar hak ve hukukunu bilerek ve toplumsal 
verimlilik anlayışıyla hareket ederse çözüm yollarını bulmakta güçlük çekmeyiz.Bu 
sorunları iki başlıkta çözüm önerisi sunmak gerekirse; 

A) Mevcut arsalardaki sıkıntıları çözmek için 4 yol izlenebilir. 

1.İstimlak yoluyla(Kurumlarca tespit edilen miktarlar değerlendirilerek)  
2.İstimlak yapılamaz halde ise Takas Yoluyla  
3.Meskun alanlar içinde ve en yakında bulunan hazine arsaları ile 
4.Kentsel Dönüşüm uygulamalarıyla (çıkacak yasaya göre) 
B ) Gelecekte oluşacak arsa sorunları içinde ; 

1.Kurumlar arası işbirliğini sağlamlaştırmak  
2.Fiziki Alt yapı geliştirme komitesi oluşturarak  
3.İl özel idaresi ,Milli eğitim,Belediyeler,Bayındırlık Müdürlügü vs. ilgili kurumların 
bünyesindeki teknik kadro eksikliğinin giderilmesi.  
gibi çözüm yolları fiziki altyapı ve arsa konusunda hedefe ulaşmayı sağlayacaktır. 

Sevda UZALP : Bayındırlıkla Milli eğitim arasında binaların yapılaşmasında ortak nokta 
yok. Çünkü bayındırlık okul yerlerini bina olarak ,Milli eğitim ise eğitim yeri olarak 
değerlendirmektedir. 



Kemal KÜÇÜKCAN ; Bütün bu paylaşımların sonucu ve çözüm önerisi olarak şuanda 
yapmamız gerekenler; 

•Meskun Bölgelerde ne yapacağımızı 
•Şuanda okul arsası olan boş arsaların nekadar ve tespiti( Bu arsaların durumları 
nedir Kurum - şahıs – Ortak) 
•Kurum arsalarını kurumlar kendi arasında nasıl halledebiliri 
•Şahıs olursa nasıl çözülmesi gerektiğini ; 
Ortak akılla birlikte çözüm getirmeliyiz. 

İsmet ŞAHİN (Şehitkamil belediyesi – şehir Plancısı ) : 02.02.2009 da yapılan 
toplantıya istinaden Şehitkamil ilçesi ile ilgili hazırlamış olduğu imar planı üzerinde 
eğitim alanlarının durumları ile ilgili çalışmaları anlattı.. 

Toplantıya katılan kurum temsilcileri de bu plan üzerinde görüşlerini belirttiler 

Kemal KÜÇÜKCAN : Sn. İsmet ŞAHİN’e bu çalışmasından dolayı teşekkür ederek 
Ş.Kamil ve Şahinbey temsilcilerinden ilçelerinde bulunan okul arsaları hakkında 
sıkıntılarını, mevcut durumlarını haritalar üzerinde belirten bir rapor hazırlamalarını 
gelecek toplantıda grubla paylaşmalarını istedi. 

Tüm katılımcılar ; 

•Bilgi Portföyünü oluşturmak için kurumları kendi aralarında belirledikleri teknik 
elamanlarla mevcut okul ve arsaları ile ilgili Envanter çıkarmak üzere ekip 
kuracaklarını ve kendi aralarında yapacakları rutin toplantılarla işbirliğini geliştirerek 
konuları birlikte çözeceklerini (il özel idaresinin koordinasyonunda ) 
•Aynı ekibin Kent Konseyi Eğitim çalışma Grubunun Fiziki alt yapı çalışma grubunu 
oluşturarak eğitim çalışma grubuna dahil olması yönünde karar almıştır. 
Kemal KÜÇÜKCAN : Tüm katılımcılara katılım ve katkılarından dolayı çok memnun 
olduğunu bu toplantının ilimizin eğitimi için çok yararlı bir toplantı olduğunu 
söyleyerek katılımcılara teşekkür edip toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK KEMAL KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G BAŞKAN 

 


